
Usnesení z veřejné schůze obecního zastupitelstva obce Jahodov,  

konané dne 9.1.2024 

 

 

Veřejná schůze obecního zastupitelstva obce Jahodov: 

Bere na vědomí 

1) Kontrola zápisu a usnesení z minulé schůze. Stanovené úkoly byly splněny. 
 

2) Starosta seznámil OZ, že rozpočtové opatření v daném období žádné nebylo. 
 

3) Starosta informoval OZ o dění v Dobrovolném svazku obcí Rychnovska. Zasedání 
se konalo 19.12.2023 bylo odsouhlaseno, že členský příspěvek bude 10Kč na osobu 
v obci k 31.12.2023. Dále se projednávala dotace pro malé obce v roce 2024, 
která bude vypsána v průběhu roku. A další informace ohledně značení 
cyklostezek  na katastru DOS.  
 

4) Inventarizace majetku obce k 31. 12. 2023 a vydání příkazu k provedení a 
jmenování inv. komise. Starosta obce vydal v intencích vnitřních směrnic obce 
č.3/2011 „Příkaz k provedení inventarizace“ majetku obce za rok 2023, který je 
přílohou tohoto zápisu. Inventarizační komise byla jmenována ve složení: 
Předseda: Stejskal Pavel. Členové: Bušovský Jiří, Urbánková Monika a Slezáková 
Štěpánka (dokladová část).   Starosta informoval zastupitele, že je již doložen 
výpis s katastru nemovitostí a nominální hodnota akcii ve vlastnictví obce 
 

              5)  Starosta předložil OZ harmonogram ohledně přípravných prací na opravu 
místních komunikací            v obci Jahodov   

 

 01/2024 Geodetické zaměření 
 02 až 03/2024 Projekční práce 
 04 až 05/2024 Vyjádření k PD 
 06/2024 Podání na SÚ 
 07 až 08/2024 Vydání společného povolení 

 
                                                                                                       
 

Schvaluje:  



1) Předsedové kontrolního výboru a finančního výboru pí. Letková a p.Šeda OZ 
seznámili se zprávami finančního a kontrolního výboru za IV. čtvrtletí 2023.  
Nebyly zjištěny závady.  

2) Starosta informoval obecní zastupitelstvo o konání valné hromady firmy Aqua 
servis z Rychnova nad Kněžnou, která se koná 29.1.2024 v Hostinci u Hubálků 
Kostelecká Lhota 40 OZ navrhuje jako zástupce obce Jahodov pana místostarostu 
Pavla Stejskala. 

3) Starosta informoval ZO o poptávce na zakoupení velkoobjemového kontejneru, na 
který zastupitele upozornily na předešlém veřejném zasedání. Starosta obeslal tři 
firmy, které vyrábí tento typ kontejneru ozvala se firma  KOVOK - 
KOVOVÝROBA - Michalis Kačaras s kterou bude dále jednat. Zastupitelstvo 
souhlasí s nákupem dvouuch kusů 

 

 

        Jahodov    9.1.2024 

 

     
 
      

 

 
     

 

 

 


